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Hoolekogu otsus: päevakord kinnitatud.

1. Haridus- ja Teadusministeeriumi järelvalve info

Direktor Maire Murumaa andis ülevaates Haridus- ja Teadusministeeriumi poolt teostatud 
järelvalve kohta:

 haldusjärelvalve, algatatud 27.10.23
 järelevalve eesmärk- vaadelda, kas õppe- ja kasvatustegevuse korraldus haridusasutuses on 

kooskõlas õigusaktides sätestatuga
 koolikülastus 27.11- 29.11.202
 järelevalvet viisid läbi eksperdid: õigus- ja personalipoliitika osakonna juhataja Raina 

Loom, järelevalve valdkonna peaekspert Anne Põldsaar, järelevalve valdkonnajuht Elen 
Ruus. Järelevalvesse kaasati kaasava hariduse valdkonna nõunik Piret Liba ja psühholoog 
Ada Kesonen.

 õiend koolile täpsustamiseks 18.01.2024 kell 15.00, tagasiside andmise tähtaeg 23.01.2024 
kell 17.00

 koolile edastatud õiend 26.01.2024 kell 16.28, kooli dokumendiregistris registreeritud kiri 
29.01.2024, avalik vaade

 2.02.2024 eelkokkulepete sõlmimine ekspert Anne Põldsaarega õiendi tutvustamiseks 
koolis 14.02.2024



2. Sisehindamise aruandele arvamuse andmine ja ülevaade arengukava tegevustest

Direktor Maire Murumaa vastas hoolekogu liikmete küsimustele, mis olid seoses sisehindamise 
araundega tekkinud ning kuulas hoolekogu liikmete ettepanekuid järgmise sisehindamise aruande 
täiendamiseks.  
Tehtud ettepanekud: 

 sisehindamise aruande vormi täiendamine  
 sisehindamise aruande täiendamine

Direktor Maire Murumaa vastas ettepanekutele, et koos uue arengukavaga, on tulemas uus 
sisehindamise raam (aluseks uuendatud  sisehindamise juhenda haridusasutustele).

Kinnitati: hoolekogu on tutvunud sisehindamise aruandega, teinud ettepanekuid sisehindamise 
aruande täiendamiseks, antud sisihindamise aruanne vastu võetud.

Direktor Maire Murumaa andis ülevaate uue arengukava koostamisega seotud tegevustest:
 Osalemine Tartu Ülikooli ja HTMi ühisprojektis „Üldhariduskoolide arendusprogramm 

2022- 2029”, rahastab Euroopa Sotsiaalfond. 
Programm kestab 3. aasta. 
Programmi raames on koolis vabatahtlikkuse alusel moodustatud arendusmeeskond.

Arendusprogrammis osalemine toetab koole eelkõige selles, kuidas:
 kaardistada hetkeolukord (tugevused ja arenguvajadused);
 tõenduspõhiselt protsesse ja muutusi juhtida;
 nüüdisaegset õpikäsitust rakendada;
 koostöist koolikultuuri luua ja hoida;
 kvaliteedijuhtimise praktikaid edendada, sh näiteks paremini sisehindamist ja/või

eneseanalüüse läbi viia.

Tegevused, mis on läbi viidud:

 23.10.2023, 25.10.2023 - õpetajate töökoosolekud (visiooni hindamine)
 27.11.2023 - 10. ja 11. klassile kodanikupäeva raames arengukavasse sisend õpilaste vaade

(fookuses ajakasutus)
 21.12.2023, 28.12.2023- õpetajate töökoosolekud (fookusteemad – koostöö, ajakasutus, 

enese-tundmine, tegevuste genereerimine 7 erineva lähteülesande baasil + füüsilise 
õpikeskkonna hindamine

 3.01.2024- õpetajate töökoosolek, tegevustele mõõdikute ja tulemusnäitajate genereerimine
 3.01.2024- arendusmeeskonna kohtumine mentoritega- sisehindamise analüüsist lähtuvalt

põhifookuse seadmine- koostöö
 4.01.2024- õppekavade infokoosolek, muudatused õppekavade üldosas
 9.01.2024- arendusmeeskonna 1. kohtumine- tutvumine lähtematerjaliga, üldeesmärgi

sõnastamine
 24.01.2024- arendusmeeskonna 2. kohtumine- põhieesmärkide sõnastamine ja

tulemusnäitajate leidmine
 25.01.2024- arengukava mõttetalgud koostöös lastevanematega (lähteülesandeid 4, arutelus 

3)
 6.02.2024- arendusmeeskonna 3. kohtumine- tegevused ja tegevusnäitajad



3. 2024. aata eelarve

Direktor Maire Murumaa andis ülevaate Otepää Gümnaasiumi 2024. aasta eelarvest:

 kooli eelarve kompaktsem

 eelarvest väljas majanduskulud, majandustegevused viidud Otepää Kommunaali alla

 eelarve suurenenud töötasu alammäära tõusu ja õpetajate töötasu alammäära tõusu arvelt

 tulumaksu tõus mõjutab eelarvet

4. Ülevaade kooli õppe- ja kasvatustööga seonduvast

Direktor Maire Murumaa  andis ülevaate kooli õppe- ja kasvatustööga seonduvast:

 personal-  täidetud  huvijuhi  ametikoht,  vajaduspõhiselt  1  abiõpetaja  algklassidesse.
Sotsiaalpedagoogi konkursid luhtusid, jätkame otsinguid.

 olümpiaadid  ja  õpilasvõistlused-  osaleme  ja  oleme  ise  korraldajaks  (31.01  piirkondlik
matemaatikaolümpiaad 7.-12. klasside õpilastele).

 osalemine  12.02-  22.02.2024  Tallinna  Ülikooli  haridusinnovatsiooni  keskuse  uuringus
Õpilasuuring  2024,  mis  viiakse  läbi  6.-12.  klasside  õpilastele.  Uuringu  eesmärk  on
kaardistada  õpilaste  õpioskusi,  valmisolekut  oma  õppimist  ise  kujundada,  koolikliimat,
vaimse ja füüsilise tervisega seotud aspekte, tehisintellekti kasutamist õppetöös ning muid
kooliga seotud olulisi teemasid.

 PISA testi tulemused: toimus 11.04.2022, valimis osales 22 õpilast 9. ja 8. klassidest, kes
olid vanuses 15 aastat  ja 3 kuud kuni 16 aastat  ja 2 kuud.  Tulemused võrdluses Eesti
keskmisega väga head.

5. Jooksvad küsimused

1. Koolikohviku hange.

Direktor Maire Murumaa esitas hoolekogule küsimuse: kas viia läbi hange? 

Algatati arutelu õpilasesindaja Romet Silm poolt kohviku vajalikkusest koolis. 

Direktor  juhtis  tähelepanu  nõuetele,  mis  on  kohvikus  müüdavale  toidule  seatud.  (Juhend
lasteasutuste  puhvetites  ja  müügiautomaatides  pakutava  toidu  kohta
https://www.terviseinfo.ee/images/Puhvetite_juhend.pdf)

Arutlusele tuli ka koolis pakutava toidu kvaliteet ja selle kontrollimine.

Tehti mitmeid ettpanekuid, seoses toitlustamisega koolis:

- kohvik pakub õpilasele valikuvõimalust, kui õpilane ei soovi süüa koolilõunat

- viia läbi pidev kvaliteedi kontroll koolilõunale

-  lapsevanemate osalus lõunaeine maksumusel, et pakkuda lastele kvaliteetsemat koolilõunat

- pideva tagasiside toitlustajale toidu kvaliteedi kohta

https://www.terviseinfo.ee/images/Puhvetite_juhend.pdf


- kohviku lahtioleku aega kuni 15.00 ni.

2. 2024. aasta eelarve- puhkeruum õpilastele.

Õpilasesindaja küsis direktorilt, kas eelarves on raha õpilaste puhkeruumi jaoks. Direktor vastas, et
eelarves on selleks ressursid olemas. Arutleti, kus õpilaste puhkeruum võiks asuda. 

3. Hoolekogu töö.

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 20.02.24. 
Lepiti  kokku, et  hoolekogu koosolekud hakkavaed toimuma iga kuu esimesel  teisipäeval (5.03,
2.04, 7.05).

Tarmo Pilv Leana Pauskar
koosoleku juhataja koosoleku protokollija
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